
Tønder Golf Klub 

Referat fra ordinær generalforsamling 

Torsdag, den 8. februar 2024, kl. 19.00 i klublokalet. 

 

Dagsorden: 

1) Valg af dirigent  

Lars Nauheimer valgt som dirigent. 

Lars konstaterer, at generalforsamlingen er lovligt indkaldt 

iht. vedtægterne. 

2)  Beretning om klubbens virksomhed i det forløbne år  

Fremlæggelse af beretning ved formand Bent Johannsen.   

Beretning taget til efterretning.                                                         

3)  Fremlæggelse af årsregnskab til godkendelse  

Fremlæggelse af årsregnskab ved kasserer Lene Jacobsen. 

Godkendt. 

4) Fastsættelse af indskud og kontingent og forelæggelse af næste års 

budget  

Budget forelagt sammen med regnskabet. 

Forslag til kontingenttakster for 2024 godkendt. 

5) Valg af formand: 

 Bestyrelsen foreslår genvalg af Bent Johannsen, jfr. notat 

 udsendt sammen med indkaldelsen 

Bestyrelsens forslag godkendt. 

6) Valg af 3 medlemmer til bestyrelsen – på valg er:  

 HC Freiberg – modtager ikke genvalg 

 Lene Jacobsen – modtager ikke genvalg 

 Rune Johannsen – modtager ikke genvalg 

Bestyrelsen foreslår valg af:  

 Christian Friis 

 Kasper Trærup Christensen 

 Henrik Sønnichsen 

Bestyrelsens forslag godkendt. 

7) Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen – bestyrelsen foreslår 

 Lars Bæk-Nielsen – 1. suppleant 

   Henrik Wolf – 2. suppleant 



Bestyrelsens forslag godkendt 

8. Valg af revisor samt revisorsuppleant – bestyrelsen foreslår: 

  Niels Høyer – revisor 

    Ingolf Bossen – suppleant 

Bestyrelsens forslag godkendt 

9. Eventuelle forslag fra bestyrelsen eller medlemmer: 

  Forslag fra medlemmer skal iflg. vedtægterne være bestyrelsen i 

   hænde senest den 3. februar 2024. 

Ingen forslag. 

10.  Eventuelt. 

Der blev stillet spørgsmål om evt. køb af nye ølautomater.  

Formanden meddelte, at overskud i det netop godkendte 

regnskab overføres til 2024 til køb af ny automat eller 

køleskabe til erstatning af automater som forventes indkøbt 

inden sommersæsonens start.    

Alice Warming rettede en stor tak til H.C.Freiberg, han er 

skyld i at banen fremstår, som den gør. 

H.C. Freiberg berettet om sine år som baneudvalgsformand, 

retter en stor tak til vore greenkeepere. 

Formanden uddelte vingave til de afgående 

bestyrelsesmedlemmer samt revisor og dirigent og udtrykte 

igen en særlig tak til H.C.Freiberg. 

   

   

Tidsholmvej 6, den 8. februar 2024 

 

Lars Nauheimer   Bodil Riggelsen 

Ordstyrer    Referent 
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